



## KUNGSGÅRDENS SK Org.nr 885500-3490, STYRELSEMÖTE 2023-03-27

NÄRVARANDE PÅ SPORHALLEN: Peter Lexander, Jonas Liw, Daniel Ahlin, Louvain Måhlén, Gustav Lindberg, Helene Roos, Lillemor Eriksson

- 1) GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL – Återstår:
  - \* Städning av garaget – Peter tycker Sten ska kolla detta så inget slängs som behövs
  - \* Nya koderna på Sportvallen fungerar inte – Jonas ordnar med nya till alla och skickar dem till Lillemor för vidarebefordran till alla berörda.
  - \* Jonas lägger upp extra batterier till kritmaskinen
  - \* Daniel och Louvain kollar upp så att alla lag har de nya adidas-matchställen
- 2) EKONOMIN –Lillemor jobbar för att försöka lära sig allt i Brilljantsystemet men ingen sammanställning gjord ännu – dröjer nog några månader innan vi har koll på allt
- 3) SKIDORNA – Hade säsongsavslutning 4 april med lekar och hamburgergrillning
- 4) FOTBOLLEN Kommer att ha städdag 23 april.

*Herr* – Har spelat flera träningsmatcher samt 2 DM-matcher. Tränar 2 ggr/v på Jernvallen

*Ungdomsfotbollen* – F07, P9 och F9 har träningar inomhus nu fram tills de kan gå ut.

Föräldramöte för nya laget PF födda 2016/2017 planeras.

Diskuterar åter igen hur vi ska få till klippning och kritning i sommar. Förslaget är att kritningen läggs på lagen. Daniel har kontaktat kyrkan om ett ev. samarbete men inget svar än. Beslutar att lägga ut på hemsida och FB för att försöka få hjälp av allmänheten med detta.

Jonas har fått ledarprofilen från Intersport. Är ju beslut på att det ska delas ut ledarkläder vartannat år (+ till ev.nya ledare däremellan). Måste kolla så att det finns inlagt i budgeten (Pär?).
- 5) KANSLIET/FASTIGHET – Lillemor jobbar både hemma och på plats nu under sommarhalvåret.
- 6) SPORHALLEN/VALLEN – Dans till stereo fortsätter på tisdagar. Uthyrt till 1 bröllop i juli
- 7) ÖVRIGA FRÅGOR –
  - \* **6:e juni** – Vad ska vi anordna? Skidorna kommer (precis som i fjol) att hålla i ett knattelopp med medaljer som företagarföreningen sponsrar med. Förslag på andra aktiviteter på Sportvallen: egna hemmamatcher, speedshooting, fiskdamm, Lotterier, fikaförsäljning, loppis, aktiviteter för barn/ungdomar. Finns tydligen något evenemangsstöd som ideella föreningar kan söka från kommunen. Lillemor kollar upp lite ang. 6:e juni med Anna Å i företagarföreningen. Alla intäkter från 6:e juni går till föreningen.
  - \* Beslutar att hålla KSK-lott den 11/11-2023. Pris /lott: 395:- och pris för endast medföljande gäst 250:- Lillemor ser till att alla ansökningar för 2023 och redovisningen för 2022 skickas in.
  - \* Gustav har fått samtal från Christian Stjernström som meddelat att de kommer att ha artisten ”Grannen Måns” på herrgården på skolavslutningen 15:e juni och undrade om KSK ville hålla i fikaförsäljningen då (jobb ca kl. 16-20), vilket han tackade ja till. Skidorna tar detta.
  - \* Jonas har förslag på att investera i ett partytält med KSK-loggan på och försöka få till sponsorer till det. Jonas och Peter kollar på detta.
  - \* Hans Jernberg som har tisdagsdanserna till stereo, kommer att anordna en allmän dans till orkester den 29/4. Lillemor har tackat ja till fikaförsäljningen även på denna men han behöver även hjälp av några vuxna som kan agera vakter och undrar om KSK vill ta det också. Mötet beslutar att herrlaget ska bemanna denna tillställning med 6 personer (4 vakter och 2 till fikaförsäljning.) Daniel tar detta till herrlaget. Intäkterna på detta evenemang delas lika mellan föreningen och herrlaget.
- 8) NÄSTA MÖTE: \*2023-04-26 på Sporthallen kl. 18.30
- 9) MÖTET AVSLUTADES

Vid protokollet: Lillemor Eriksson